
آرمان ملی:  کریم باقری که پیش از این از عدم تمایل برای 
سرمربیگری دائمی پرسپولیس صحبت کرده بود، پیشنهاد 

تازه مدیرعامل باشگاه را هم نپذیرفت.

   پیشنهاد
ح اسامی بزرگ مانند اسلاون بیلیچ و ادین ترزیچ  طر
برای نشستن روی سرمربیگری در پیشنهاد، بیشتر شبیه 
به شوخی است تا واقعیت! مربیان بزرگی که همین حالا 
هم مشتریان زیادی در فوتبال اروپا دارند و حتی در صورت 
تمایل به حضور در فوتبال آسیا؛ پرداخت دستمزدشان 
برای پرسپولیس، یک اتفاق غیرممکن است. در حالی که 
بازی با اسامی بزرگ در فضای مجازی آغاز شده و هر روز از 
یک مربی بزرگ به عنوان گزینه اصلی پرسپولیس نام برده 
گزینه اصلی رضا درویش  کریم باقری همچنان  می شود،  
برای سرمربیگری پرسپولیس است و مدیرعامل باشگاه 
یک بار دیگر پیشنهاد سرمربیگری را به باقری داده که باز 

هم این پیشنهاد توسط این مربی رد شده است. 
تسنیم نوشت: درویش در جدیدترین صحبت خود 
به کریم باقری پیشنهاد داده دو مربی تمرین دهنده 

خارجی را به کادرفنی خود اضافه کند و به عنوان 
سرمربی به کارش تا پایان فصل ادامه دهد، اما 
کید کرده بود حاضر به  باقری که پیش از این نیز تأ

هدایت دائمی پرسپولیس نیست، بار دیگر پیشنهاد 
درویش را رد کرد. باشگاه پرسپولیس فعلا با هیچ گزینه 

کره نشده و با  خارجی به صورت جدی وارد مذا
ح شدن اسامی مختلف در  وجود مطر

فضای مجازی، هنوز گزینه نهایی 
پرسپولیس  سرمربیگری  برای 

مشخص نشده است.

   تایید برانکو
در  ایوانکوویچ  برانکو 

آخرین مصاحبه خود به 
سرمربیگری موقت کریم 
نشان  کنش  وا باقری 
گرد  داد و پیرامون شا
اسبق خود گفت: کریم 

عالی  گزینه  یک  باقری 
است. انسانی بسیار خوب و مربی 
کاردان که فوتبالیست بزرگی هم بود. 
من از کارکردن با او در تیم ملی ایران 
تجربه بسیار خوبی دارم. البته کریم 
بود  دستیارم  هم  پرسپولیس  در 
و آنجا نیز روزهای بسیار خوبی را 

گی اصلی کریم باقری  با یکدیگر سپری کردیم. به نظرم ویژ
کریم فوتبال را خیلی خوب  صداقت و راستگویی است. 
می فهمد و کمک بسیار زیادی به شما می کند به همین 

خاطر برایش آرزوی موفقیت دارم.

   نظر ابراهیمی 
ناصر ابراهیمی در رابطه با حضور کریم باقری در رأس 
کادرفنی پرسپولیس گفت: او انسان بسیار محترمی است 
و به نظرم نباید در رسانه ها عنوان می کرد که فقط برای 
این دو بازی هدایت پرسپولیس را عهده دار است، باید 
صبر می کرد و پس از دیدار با هوادار تصمیم نهایی خود را 
می گرفت. خود ما هم همینطور سرمربی شدیم؛ زمانی که 
من ۳۷، ۳۸ سال سن داشتم پس از پیروزی انقلاب به عنوان 
سرمربی تیم ملی انتخاب شدم. کریم باقری در سال های 
اخیر همراه با پرسپولیس بوده و شناخت خوبی از بازیکنان 
خ ها بیاید.  و شرایط تیم دارد و می تواند به کمک سر
همچنین هواداران نیز او را دوست دارند و 
قطعاً با همکاری او و سید جلال پرسپولیس 

می تواند به روزهای خوب خود باز گردد.

   صحبت آشوبی
فرزاد آشوبی بازیکن سابق پرسپولیس در 
گفت وگو با ایسنا، درباره حضور کریم باقری 
در پرسپولیس و تاثیر او از نظر بعد روانی 
کید  تا باقری  کریم  کرد:  اظهار  فنی  و 
کرده که در این مقطع نمی خواهد 
که  کند  کار  سرمربی  عنوان  به 
تصمیم عقلانی و حرفه ای است 
و باید مسئولان باشگاه انتخاب 
دیگری برای پرسپولیس داشته 
بودن  کلی  طور  به  باشند. 
گی های باقری در  شخص با ویژ
پرسپولیس در انسجام، هارمونی 
و نظم تیم بسیار تاثیرگذار هست و 
بارها این مسئله را به جد ثابت کرده 
است. وی در پاسخ به این سوال 
که تفاوت های پرسپولیس با حضور 
کریم باقری نسبت به بازی های قبل 
افزود:  می کنید؟  ارزیابی  چگونه  را 
پرسپولیس برابر خیبر بازی خوبی را 
شروع نکرد که فکر می کنم علت آن به 
خاطر جابجایی و فشار زیادی که برابر 
مس رفسنجان تحمل کرده بود و سبب 
شد تا تیم شرایط ایده آلی در شروع 

مسابقه نداشته باشد. اما در ادامه بازی رفته رفته بهتر شد 
به طوری که در نیمه دوم بازی متفاوتی ارائه کرد. البته در 
کیفیتی ارائه دهد اما بخشی  نیمه اول نیز می توانست بازی با
از بازیکنان تیم ظاهرا به حدی تحت فشار قرار داشتند که 
حتی به لحاظ عملکردی نیز دچار افت شده بودند. بازیکن 
پیشین پرسپولیس ادامه داد: شاید اتفاقاتی که بین دو نیمه 
اتفاق افتاده بود فضای ذهنی را برای بخشی از بازیکنان 
تغییر داد و توانستند بازی را با اشتیاق بیشتری پیش ببرند 
البته شرایط فنی و جابجایی بازیکنان نیز در بهبود عملکرد 
تیم بی تاثیر نبود. آشوبی در پاسخ به این پرسش که ماندن 
کریم باقری در پرسپولیس چقدر می تواند در روند موفقیت 
این تیم در ادامه لیگ تاثیرگذار باشد؟ گفت: این حضور 
همان طور که در گذشته موثر بوده در آینده هم تاثیرگذار 

خواهد بود. 

   نظر رافت 
پایان رافت مهاجم سابق پرسپولیس با اشاره به حضور 
پرسپولیس  نیمکت  روی  سرمربی  به عنوان  باقری  کریم 
کریم« بیشتر به لحاظ روحی و روانی روی  تصریح کرد: »آقا
تیم تأثیر مثبت گذاشته بود. البته در ترکیب تیم هم تغییراتی 
ایجاد شده بود که باعث شد تیم رو به جلو تر بازی کند. حضور 
همزمان آل کثیر و علیپور نشان داد که تیم میل تهاجمی دارد 
و از طرف دیگر هم یاسین سلمانی که در زمان گاریدو بازی 
نمی کرد، از ابتدا به میدان رفت. از این هم نباید بگذریم 
که ارونوف کم کم به روزهای خوبش نزدیک می شود و روز 
جمعه نیز یک پاس گل داد.  رأفت درباره اینکه کریم باقری 
علاقه ای به ادامه کار به عنوان سرمربی ندارد، گفت: همه ما 
کریم باقری را می شناسیم، او همیشه گفته است که دوست 
ندارد نفر اول باشد. پرسپولیس در شرایط خوبی قرار ندارد و 
هواداران به شدت دنبال این هستند که تیم از این وضعیت 
ج شود، این شرایط کار را برای هر کسی که به عنوان  خار
سرمربی انتخاب شود سخت می کند و مدیران باشگاه کار 
دشواری برای انتخاب سرمربی دارند. در بازی با خیبر هم 
دیدیم تا زمانی که پرسپولیس گل بزند، جو ورزشگاه سنگین 
بود و پس از گلزنی علیپور یک مقدار شرایط آرام شد.  وی 
در پایان در پاسخ به این پرسش که »بهترین انتخاب برای 
نیمکت پرسپولیس چیست؟«، تصریح کرد: من فکر می کنم 
گر باقری را برای ادامه کار به عنوان سرمربی راضی کنند کار  ا
بزرگی صورت خواهد گرفت. او تمام شرایط نفر اول بودن 
را دارد و با توجه به شناختی که از شرایط پرسپولیس دارد 
می تواند به تیم کمک کند. حُسن بزرگ باقری این است که 
کریم«  هواداران خیلی به او اعتقاد دارند و بازیکنان هم »آقا
را قبول دارند و او می تواند به همراه سیدجلال حسینی 

پرسپولیس را به روزهای خوب خود برگردانند.
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کریم« پیشنهاد »درویش« را رد کرد!  «

آفریقا بالاخره  
میزبان المپیک می شود؟

که یکسال تا انتخاب میزبان   در شرایطی 
المپیک ۲۰۳۶ باقی مانده است، انتظار می رود 
قاره آفریقا برای نخستین بار به این رویا دست 
که  یابد. آفریقا تنها قاره ای در جهان است 
هرگز میزبان بازی های المپیک نبوده است 
کنون امیدوار است میزبانی این رویداد  و ا
مهم را در سال ۲۰۳۶ بگیرد. هزینه میزبانی 
المپیک بسیار زیاد است، به طوری که پاریس 
حدود هزار میلیارد برای میزبانی المپیک هزینه 
کرده است. ورزشکاران آفریقایی در بازی های 
المپیک ۲۰۲۴، نمایش خیلی خوبی ارائه کردند. 
لستیل تبگو، بتریس چبت و تاتیانا اسمیت از 
جمله ورزشکاران برجسته در پاریس بودند و 
با این حال این قاره هنوز در حسرت میزبانی 
المپیک بوده و انتظار می رود در سال ۲۰۳۶ 
بالاخره این رویا محقق شود. المپیک بعدی 
در سال ۲۰۲۸ در لس آنجلس برگزار می شود 
و در ادامه بازی های المپیک در سال ۲۰۳۲ 
در بریزبن استرالیا خواهد بود.  IOC از علاقه 
آفریقای جنوبی برای میزبانی بازی های المپیک 
۲۰۳۶ استقبال می کند مصر و آفریقای جنوبی 
کنون برای میزبانی بازی های المپیک ۲۰۳۶  تا
ابراز علاقه کرده اند. کمیته بین المللی المپیک 
پیش از این از ایده میزبانی بازی ها از سوی 
است.  کرده  استقبال  آفریقایی  کشور  یک 
آفریقای جنوبی قبلا جام جهانی ۲۰۱۰ را میزبانی 
کرده و به نظر شانس بیشتری برای میزبانی 

داشته باشد.

ویژه

گفتوگو

مارکوس کافو معتقد است میلان هنوز چیزی 
را از دست نداده است و باز هم می تواند به جمع 
مدعیان قهرمانی در سری آ بازگردد. میلان 
و رم یکشنبه شب در ورزشگاه سن سیرو به 
مصاف هم خواهند رفت. مارکوس کافو، مدافع  
خوش نام برزیلی، یکی از ستاره هایی است که 
تجربه پوشیدن پیراهن هر دو تیم را دارد و به 
همین خاطر در صحبت هایی درباره این دیدار 
به آخرین شرایط دو تیم پرداخت. در ادامه 
صحبت های این ستاره سابق برزیل و میلان را 

می خوانیم:
   به نظر شما میلان شانس کسب عنوان 

قهرمانی را دارد؟
فکر می کنم این طور است. میلان بازیکنان 
، تئو، مانیان و  بسیار خوبی مثل لیائو، ریندرز
موراتا را دارد. میلان در این فصل اینتر و رئال 
مادرید را شکست داد. این به هیچ وجه تصادفی 
نیست. مشکل واقعی میلان ثبات است. این 
کاملا یک مشکل ذهنی است که باید برطرف 
کتیکی من کار فونسکا را تایید  شود. از نظر تا
می کنم اما گاهی تیم نگرش درستی نداشته 
است. او شایسته زمان بیشتر و اعتماد مدیران 

باشگاه است.
   چه انتظاری از این مسابقه دارید؟

انتظارم از میلان و رم زیاد است اما هنوز 
بیش از نیمی از بازی های فصل باقی مانده 
است و از نظر من میلان هنوز فرصت رسیدن 
گر امشب بتواند  به صدر را دارد؛ به خصوص ا
برنده شود. انتظار دارم این بازی، یک بازی برابر 
و بسیار جذاب باشد. هر دو تیم برای پیروزی 
تحت فشارند. جدول رده بندی این را نشان 
داده است و دو تیم حق اشتباه ندارند. در مورد 
گر بازی سه بر  احساسات شخصی و پیش بینی، ا
سه به پایان برسد و هر کدام یک امتیاز بگیرند، 

من راضی خواهم بود )می خندد(.
   آیا به دروسی زمان کمی داده شد؟

بله. دروسی زمانی که در ماه های پایانی فصل 
گذشته جایگزین مورینیو شد، عملکرد خوبی 
داشت ولی این فصل خیلی زود برکنار شد. این 
کار چه فایده ای دارد؟ افرادی که فوتبال را درک 
می کنند، متوجه توانایی دروسی شده اند. او 
جوان است و قابلیت زیادی دارد و مربی ای 

است که ارزش توجه کردن را در آینده دارد.

کافو: 
میلان هنوز فرصت 

رسیدن به صدر را دارد

تعویق بازی لیگ بسکتبال بخاطر  
مسابقات کشتی!

گرگان و  ایسنا: دیدار تیم های شهرداری 
فولاد هرمزگان، در هفته چهاردهم لیگ برتر به 
تعویق افتاد. هفته چهاردهم لیگ برتر بسکتبال 
مردان ایران، در حالی امروز ا )دوشنبه - ۱۰ دی 
۱۴۰۳( با برگزاری پنج دیدار پیگیری می شود که 
دیدار تیم های شهرداری گرگان و فولاد هرمزگان 
به تعویق افتاده است. این دیدار قرار بود به 
میزبانی گرگانی ها برگزار شود که به دلیل شرایط 
نامشخص تیم فولاد، این بازی نیز همانند دو 
بازی گذشته فولادی ها به تعویق افتاد. البته 
با توجه به اینکه قرار است مسابقات کشتی 
گرگان  کشور در سالن امام خمینی  قهرمانی 
برگزار شود، مسئولان برگزارکننده این رقابت ها 
در حال آماده سازی سالن امام خمینی برای این 
رقابت ها هستند. به همین دلیل تیم بسکتبال 
شهرداری گرگان نیز تقاضای خود برای تغییر 
زمان این دیدار به زمانی دیگر را ارائه کرده است. 
حال باید دید آیا این بازی در زمان دیگری برگزار 
می شود یا در صورت قطعی شدن انحلال تیم 

فولاد، دیگر برگزار نخواهد شد.

منهایفوتبال

خـــــبر

پیشکسوت تیم فوتبال استقلال اظهار کرد که از 
شرایط آبی پوشان خسته شده اند و با این شرایط 
باید منتظر نیم فصل دوم بمانند تا بلکه شرایط 
تغییر کند. بهتاش فریبا در گفت وگو با تسنیم، درباره 
تساوی بدون گل استقلال مقابل چادرملو اردکان در 
، گفت: قبل از بازی گفته  هفته چهاردهم لیگ برتر
بودم دیدار آسانی برای استقلال نیست. چادرملو 
خوبی  تیم  اخباری  سعید  و  است  کتیکی  تا تیم 
درست کرده است. طبق معمول دفاع کناره های ما 
را بستند و نتوانستیم کاری انجام دهیم. دو راه برای 

رسیدن به دروازه حریف داریم که یکی از آنها نفوذ 
کتیک  از کناره هاست. وی افزود: برای تغییر تا
باید بازیکن داشته باشید ولی استقلال بهم 
ریخته و کادرفنی نمی تواند کاری انجام دهد. 

وقتی بازیکن ندارید، فقط از یکی دو مورد حربه 
می توانید برای رسیدن به دروازه استفاده 
کنید. پیشکسوت استقلال با انتقاد از شرایط 

تیمی آبی پوشان تصریح کرد: واقعا از شرایط 
استقلال خسته شده ایم. نمی دانم چطور 
نمی توانیم یک کار معمولی انجام دهیم. 
کار برای استقلال سخت شد و همینطور 
باید تا نیم فصل پیش برویم و ببینیم چه 
برنامه ای برای نقل وانتقالات نیم فصل دوم 

داریم. علیرضا کوشکی را فوروارد گذاشتیم و 
او خیلی دوید ولی راندمان تیم خوب نیست. 

فقط جلال الدین ماشاریپوف است که به محوطه 
۱۸ قدم می رود و سایر بازیکنان نمی توانند نفوذ 
کنند. بازیکنی مثل آرش رضاوند می تواند به محوطه 
هجده قدم برسد؟ موسیمانه چندین بار بازیکنان را 
جابه جا و از مهره های مختلفی مثل گوستاوو بلانکو، 
آرمان رمضانی و ... استفاده کرد، ولی جوابی نگرفت. 
فریبا در پاسخ به این سوال که عامل اصلی شرایط 
این روزهای استقلال چه کسانی هستند، گفت: از 
اول فصل خیلی اتفاقات افتاد؛ دعوای مدیرعامل با 
جواد نکونام، نیاوردن مربی بدنساز، تغییر مدیریت و 
... دست به دست هم داد تا همه چیز بهم بریزد. 
هوادار هم صبری دارد. از شرایطی که استقلال 
نمی توانم  اصلا  می کشم.  خجالت  دارد، 
پاسخ هواداران را بدهم. سه هفته است 
تیم های بالای جدول تعارف می کنند 
ولی به راحتی ۶ امتیاز از دست دادیم. 
رسیدن به قهرمانی که دیگر سخت شد 
و با این شرایط جزو مدعیان هم قرار 
کنش به شکایت  نمی گیریم. وی در وا
دو بازیکن بوسنیایی که ابتدای فصل 
به استقلال آمده بودند و قراردادشان 
بدون یک دقیقه بازی کردن فسخ 
گفت: هر دَم از این باغ، بَری  شد، 
می رسد. حال و روز تیم نشان دهنده 

عملکرد مسئولان است.

کره ای با پرسپولیس نداشته است  ترزیچ مذا
پس از پایان همکاری پرسپولیس با خوان کارلوس گاریدو، 
مدیران این باشگاه در تلاش برای یافتن گزینه ای مناسب برای 
سپردن هدایت سرخپوشان تهرانی به او هستند، گزینه ای که 
گفته می شود خارجی خواهد بود. در این بین بازار شایعات هم 
داغ است و نام هایی همچون فاتح تریم، نیکو کواچ، اسلاون 
ح  ، زوران مامیچ و البته ادین ترزیچ مطر بیلیچ، ایگور تودور
شده است. ادین ترزیچ که فصل گذشته بوروسیا دورتموند را 
تا فینال لیگ قهرمانان اروپا پیش برد، ۶ ماهی می شود که پس 
از جدایی اش از دورتموند هدایت تیمی را برعهده نگرفته، اما 
مورد توجه باشگاه های مختلف قرار دارد. او اخیرا پیشنهاد 
سرمربیگری وستهام در لیگ برتر انگلیس را رد کرده بود. دیرک 
هبل مشاور ادین ترزیچ در گفت وگو با نشریه آلمانی »بیلد« 
کرات اولیه باشگاه پرسپولیس  ضمن تکذیب شایعه انجام مذا
با این مربی آلمانی گفت: مطلقاً چنین چیزی صحت ندارد و 

کره ای با باشگاه ایرانی انجام نشده است. هیچ مذا

مومنی: با شجاعی مشکلی  ندارم
محمد مومنی مدیرعامل باشگاه مس رفسنجان در گفت وگو 
با تسنیم درباره آخرین وضعیت فرشید اسماعیلی پس از 
حاشیه هایی که این بازیکن به وجود آورد، اظهار داشت: فرشید 
اسماعیلی در اختیار کمیته انضباطی باشگاه قرار گرفته است 
و هر تصمیمی که گرفته شود اجرا خواهد شد و من به عنوان 
مدیرعامل هیچ دخل و تصرفی درباره رأی کمیته انضباطی 
باشگاه ندارم و در این زمینه حرفی نداریم. وی درباره این 
موضوع که اسماعیلی دنبال این است که تا پایان قراردادش 
در مس بماند، تصریح کرد: من در جریان این موضوع نیستم، 
کمیته انضباطی بگیرد،  که  گفتم هر تصمیمی  که  همانطور 
گر رأی این کمیته فسخ قرارداد اسماعیلی  انجام می دهیم. ا
گر هم تنبیه و ادامه  باشد، سریعاً این کار را انجام می دهیم و ا
کرد. مدیرعامل باشگاه مس  فعالیت باشد، اجرا خواهیم 
کنش به این مساله که مسعود شجاعی در  رفسنجان در وا
هفته های گذشته گفته است که راجع به رابطه اش با مدیریت 
باشگاه بعدا صحبت خواهد کرد، تصریح کرد: من با مسعود 
کارش ادامه  شجاعی هیچ مشکلی ندارم و او با قدرت به 

می دهد تا مس را از این شرایط خارج کنیم.

رجبی: موسیمانه کار سختی برابر سپاهان دارد
گفت: آبی پوشان به جای اینکه  پیشکسوت استقلال 
برای رسیدن به رده های بالای جدول به دنبال جمع آوری 
امتیاز باشند به راحتی امتیاز از دست می دهند. رضا رجبی 
پیشکسوت استقلال روز یکشنبه در گفت وگو با ایرنا با اشاره 
گردان پیتسو موسیمانه در هفته چهاردهم  به تساوی شا
گرچه در  لیگ برتر باشگاه های ایران اظهار داشت: استقلال ا
یک بازی بیرون از خانه به مصاف چادرملو رفت اما نمایش 
چندان خوبی را در زمینِ بی کیفیت ورزشگاه شهید نصیری 
یزد انجام نداد و چند فرصت برای گلزنی داشت اما از این 
مسابقه نمره قبولی نگرفت. وی افزود: اینکه استقلال در 
سه بازی اخیر خود به سه تساوی رسیده و ۶ امتیاز از دست 
می دهد آمار خوبی برای این تیم نیست و آبی پوشان به 
جای اینکه برای رسیدن به رده های بالای جدول به دنبال 
جمع آوری امتیاز باشند به راحتی امتیاز از دست می دهند. 
فاز  در  استقلال  کرد:  خاطرنشان  استقلال  پیشکسوت 
تهاجمی با مشکلات عدیده ای روبرو است که از زمان جواد 
نکونام وجود داشت و موسیمانه نیز نتوانسته این ایراد بزرگ 
را برطرف کند. سرمربی آفریقایی استقلال در تمرینات زمان 
کافی در اختیار داشته تا این مشکل را برطرف کند. بازیکن 
سال های دور استقلال در پایان گفـت: دیدار با سپاهان 
ک است. این تیم  در هفته پانزدهم برای استقلال خطرنا
فرصت کوچک ترین اشتباهی را در دیدار با صدرنشین لیگ 
برتر ندارد، آنها در فاز تهاجمی بسیار قدرتمند هستند و در 
بازی با هوادار به یک پیروزی پر گل رسیدند. موسیمانه کار 

سختی پیش رو دارد  

نصیرزاده: پیشنهاد خارجی برای گل محمدی 
به باشگاه نرسیده است

مدیرعامل باشگاه فولاد خوزستان می گوید هیچ پیشنهاد 
خارجی یا داخلی برای استخدام یحیی گل محمدی ارائه نشده 
است. یحیی گل محمدی از ابتدای فصل بیست وچهارم لیگ 
برتر به فولاد پیوست. در این میان اخبار غیررسمی در مورد 
پیشنهاد همکاری تیم های ایرانی به این سرمربی منتشر 
می شود. در جدیدترین نسخه این اخبار غیررسمی عنوان شده 
که سرمربی فعلی فولاد پیشنهاد خارجی دریافت کرده است.  
در همین رابطه هوشنگ نصیرزاده در پاسخ به این سؤال که آیا 
پیشنهاد خارجی به باشگاه فولاد رسیده است، به تسنیم گفت: 
تا این لحظه هیچگونه پیشنهادی به باشگاه فولاد نرسیده 
گل محمدی تحت قرارداد ما است و مشغول انجام  است. 

کارهای خودمان هستیم و روی همین مسئله تمرکز داریم.

پیوستن آرنولد به رئال مادرید قطعی است
مدافع انگلیسی لیورپول را باید اولین خرید تابستانی رئال 
مادرید برای فصل بعد دانست. ترنت الکساندر آرنولد که در 
پایان فصل جاری قراردادش با لیورپول منقضی می شود و 
تمایلی از خود هم برای تمدید قرارداد با این باشگاه لیگ 
برتری نشان نداده، انتقالش به رئال مادرید در تابستان 
پیش رو قطعی به نظر می رسد. روزنامه »آاِس« چاپ مادید 
خبر داد؛ پیوستن آرنولد ۲۶ ساله به رئال مادرید در تابستان 
کرات بین  پیش رو عملاً قطعی است. طبق این گزارش؛ مذا
رئال و این مدافع راست انگلیسی در هفته های اخیر سرعت 
گرفته و طرفین به توافق در تمامی مسائل رسیده اند و حالا 
تنها امضای قرارداد باقی مانده است. مدیران رئال مادرید 
می خواهند در همین ماه ژانویه این انتقال را قطعی و در پایان 
فصل او را به جمع سفیدپوشان مادریدی اضافه کنند. آرنولد 
کادمی باشگاه لیورپول است و در سال ۲۰۱۶ هم  که محصول آ
کنون در ۳۳۲ بازی  به تیم اصلی این باشگاه راه پیدا کرد، تا
برای سرخپوشان مرسی ساید به میدان رفته و آمار ۱9 گل زده 
و ۸5 پاس گل را از خود برجای گذاشته است. او همچنین به 
لیورپول برای کسب هشت جام مختلف از جمله یک قهرمانی 
در لیگ برتر انگلیس، یک قهرمانی در جام حذفی انگلیس و 

یک قهرمانی در لیگ قهرمانان اروپا کمک کرده است.

فریبا: از شرایط استقلال خسته شده ایم و خجالت می کشیم

دنیامالی: 

احمد دنیامالی وزیر ورزش و جوانان گفت: 
نگرانی که در جوجیتسو وجود دارد، نبود 
سابقه مدال آوری است و باید در جلسات 
کارشناسی که برای اعزام ها برگزار می شود، 

بررسی های لازم را انجام دهیم.
  نگرانی 

گزارش پایگاه خبری وزارت ورزش و  به 
جوانان، احمد دنیامالی، در نشست تخصصی 
با انجمن جوجیتسو اظهار داشت: با حضور 
مجموعه ای که در جوجیتسو وجود دارد، 
گر بتوانیم  خیلی به آینده امیدوارم هستم. ا
به تعهدات خود عمل کنیم و کار پیش برود، 
وزیر  شوند.  موفق  می توانند  ما  بچه های 
ورزش و جوانان افزود: یک نگرانی که در رشته 
جوجیتسو وجود دارد، نبود سابقه مدال آوری 
که  کارشناسی ای  است و باید در جلسات 
برای اعزام ها برگزار می شود، بررسی های لازم 
را انجام دهیم. برای بودجه و تامین منابع، 
پیگیری های لازم را صورت خواهم داد. زمان 
زیادی تا آغاز بازی های آسیایی باقی نمانده 
است و ما از مسئولان انجمن می خواهیم که 

اردوهای خود را مرتبا برگزار کنند.
کید بر توجه به حوزه زنان در  دنیامالی با تا

این رشته ورزشی خاطرنشان کرد: شرایطی 
ایجاد کنید که در حوزه زنان هم اثربخش پیش 
بروید. فرصت خوبی برای ما در این زمینه 
گر بدون توقف روی ورزشکاران  وجود دارد و ا
کنیم، نتیجه مدنظر را به دست  کار  خود 

خواهیم آورد.
  اردو 

منظم  اردوهای  برگزاری  درخصوص  او 
و حمایت وزارت ورزش و جوانان در این 
گر در استان هایی  خصوص بیان داشت: ا
که ظرفیت خوبی در این رشته ورزشی دارند 
خ  خواهد  اردو برگزار کنید، اتفاقات خوبی ر
داد. ما هم کمک می  کنیم تا از ظرفیت های 
مناطق آزاد بهره بگیریم و با آمادگی خوبی در 
مسابقات آتی حاضر شوید. اتفاقات خوبی 
خ داد و این  در سالجاری برای جوجیتسو ر
رشته مستقل شد. همه چیز دست خودتان 
است، ولی باید خودتان دیگر پاسخگو باشید 
و کارتان سخت تر می شود. دنیامالی در پایان 
باید  رقابت  ایجاد  و  پشتوانه سازی  گفت: 

در اولویت های انجمن جوجیتسو باشد و 
ورزشکار در رقابت باید به نتیجه مدنظر خود 
برسد. حتما اردوهای خود را غنی برگزار کنید 
اما برای اعزام های خود یک چرخه انتخابی 
داشته باشید و درخصوص مکانیزم انتخابی 
خود دقت های لازم را داشته باشید. امیدوارم 
با یک برنامه جامع به استقبال سال آینده 

برویم و اتفاقات خوبی رقم بخورد.
  نظر رئیس انجمن 

انجمن  رئیس  رستمیان،  سیدحسن 
گزارشی  ارائه  با  جوجیتسو در این جلسه 
درخصوص عملکرد این انجمن اظهار داشت: 
که با حضور مقام  باعث خوشحالی است 
عالی وزارت دور هم جمع شدیم و برای رشته 
جوجیتسو تصمیم گیری می شود . از زمان 
شرایط  جوجیتسو  انجمن  شدن  مستقل 
خوبی برای این رشته رقم خورده است. این 
انجمن در مجامع بین المللی جایگاه خوبی 
دارد و امیدوارم در کشور نیز بتوانیم با قدرت 

کار کنیم.

  صحبت معاون بانوان 
بانوان  امور  معاون  محمدیان،  فریبا 
وزارت ورزش و  جوانان نیز در ادامه نشست 
به  جوجیستو  مستقل  انجمن  کارشناسی 
حضور زنان این رشته در بازی های آسیایی 
کرد. وی افزود: با توجه  کید  گویا تا ۲۰۲۶ نا
به مطالعهای که ما انجام دادیم، تیم های 
ملی جوجیتسو بانوان در چند سال اخیر به 
رقابت های قهرمانی آسیا و  جهان اعزامی 
که مطمئنا فراز و  نشده اند. ما می پذیریم 
فرودهایی در این مسیر وجود داشته است 
اما در همین ایام تیم های ملی مردان در 
مسابقات بین المللی حاضر شدند. معاون 
امور بانوان وزارت ورزش افزود: یقینا وزارت 
ورزش از این پس بیشتر از قبل در کنار بانوان 
جوجیتسوکار خواهد بود. در مقابل ما نیز 
کار را با شتاب بیشتری جلو  انتظار داریم 
ببرید. در بحث مسابقات داخلی نیز توقع این 
است که سازمان دهی بهتری صورت بگیرد تا 
امیدواری بهتری در بین ورزشکاران خانم به 
وجود بیاید که ان شاءا... مسیر برای شرکت 
در میادین برون مرزی، بالاخص بازی های 

گویا مهیا شود. آسیایی نا

گر به تعهدات خود عمل کنیم جوجیتسو موفق  می شود  ا


